
 

 

                                JAARVERSLAG 2024 
 

Doelstelling 
De stichting (opgericht eind december 2019) heeft ten doel om namens de bewoners en in samenwerking met de gemeente, 

ondernemers en andere partners te streven naar het verbeteren en/of in stand houden van een aantrekkelijk en  
kwalitatief goed woon-, werk- en leefklimaat in de binnenstad van Woerden. 

 
1. Vooraf 
Het volgende is een kort verslag, waar mogelijk geïllustreerd met wat beeld- en ander materiaal, van de 
activiteiten van de stichting (kortweg aangeduid als PBW). Gestart wordt met een overzicht van een aantal 
bestuurszaken, gevolgd door een verslag van activiteiten die te maken hebben met communicatie. Daarnaast 
is er een opsomming van relevante activiteiten die in het verslagjaar zijn ondernomen. Tot slot wordt ingegaan 
op de discussie die nu gaande is over de rol/functie van de wijk- en dorpsplatforms. 
 

2. Bestuurszaken 
• Het bestuur bestond aan het einde van het verslagjaar uit: 

o Erik Schuurmans, bestuurslid (per 1 januari 2024 aangetreden als voorzitter); 
o Monique Bogaard, secretaris; 
o Rob La Fors, penningmeester; 
o Tjeerd Koudenburg, bestuurslid; en 
o Vacature (wegens vertrek Ron Stolwijk naar elders) 

• Het bestuur vergadert, in principe maandelijks (in 2024 slechts 6x). Aan de bestuursvergaderingen nemen 
vaak ook derden deel. Met de wijkwethouder (weth. Vierstra) wordt in principe 1x/2maanden overlegd (in 
2024 slechts 4x).  

• Daarnaast wordt PBW direct dan wel indirect betrokken bij diverse gemeentelijke werkgroepen (bv bouw 
Centraal Brug of de herinrichting van de Oostdam), bij overleg over de rol van de wijkplatforms (weth. 
Pennarts) en de Vestingraad (inmiddels is voorgesteld dit orgaan te laten functioneren als een breed 
opgezet adviesorgaan voor de binnenstad) e.d. 

• Het contact met de andere wijk- en dorpsplatforms heeft zich tijdens het verslagjaar geïntensiveerd (m.n. 
over de rol en functie van deze platforms, zie ook onder 5 van het verslag). 

• Daarnaast is er veel 1-1 contact met de gemeentelijke organisatie, m.n. met de wijkambtenaar binnenstad 
maar ook de ambtenaren belast met projecten in en rond het centrum. 
 

3. Communicatie 
• Via de website worden regelmatig nieuwsbrieven gepubliceerd met thema’s als de Energietransitie, de 

Centrumring, verslagen bewonersavonden e.d. (in 2024 4x) 
• Om deze berichten onder de aandacht te brengen zijn er mailingen verzonden aan de volgers van PBW 

(eind 2024 ca 220 een stijging van rond de 20%) 
• Verder wordt er doorlopend aandacht besteed aan de opbouw van thematische dossiers welke in principe 

voor eenieder toegankelijk zijn. 
 

4. Activiteiten 
• In 2024 zijn er 2 bewonersavonden georganiseerd (in januari en oktober) met als onderwerpen; 

energietransitie (januari), terrassenbeleid, openbare verlichting, herinrichting Oostdam/Stationsweg en 
gemeentelijke bezuinigingen (oktober). 

• M.n. de laatste avond trok veel belangstelling (zo’n 70 aanwezigen), waarschijnlijk omdat toen meerdere 
(belangrijke) thema’s aan de orde zijn gesteld (zie ook de nieuwsbrief dd. 21-12-24). 

  



 

Hieronder een opsomming van meer activiteiten die aantonen dat PBW (dus bewoners), soms betrokken 
wordt/is bij het vormgeven en uitvoeren van het gemeentelijk beleid:  

1. Deelname werkoverleg gemeente over de aanleg van een drempel (Plantsoen), de aanleg van een 
zebrapad (Wilhelminaweg) en de aanleg van een fietspad langs de Oostdam; 

2. Deelname aan de landelijke opschoondag (samen met de ondernemers, politici en vrijwilligers); 
3. Overleg over het te voeren terrassenbeleid (herziening daarvan is aan de orde) en in dat verband is er 

o.a. een wandeling langs de diverse terrassen georganiseerd; 
4. Idem over de bouw van de Centraalbrug (bouw startte in april) 
5. Deelname evaluatie parkeerbeleid (ingesteld voorjaar 2020); en 
6. Deelname overleg met raadscommissie over pt 5 (inclusief presentatie) 

 

Een belangrijk onderwerp, de Centrumring, ontbreekt in dit lijstje. De aangekondigde bezuinigingen betekenen 
dat een eventuele gedeeltelijk aanpassing van het tracé voorshands niet aan de orde is. Wel is er voor de 
zomer onderhoud geweest aan het wegdek; dat dan weer wel. 
 

5. Positie wijk- en dorpsplatforms 
Het afgelopen jaar is er met veel mensen en organisaties gesproken over de rol van de wijk- en dorpsplatforms 
(dit mede n.a.v. een bijeenkomst op uitnodiging van de gemeente eind 2023). Waar de gemeente vooral 
nadenkt over meer wijkgericht werken, denken de platforms vooral na over welke rol zij nu vervullen in het 
vaak haperende contact tussen gemeente en bewoners. Wat ook opvalt, is dat er tussen de platforms heel 
verschillend wordt gedacht over die rol. De discussie is nog niet afgerond, maar wat PBW betreft zetten we 
ons vooral in op een manier die ook toegevoegde waarde heeft voor de bewoners. Er is al een goed 
functionerende digitale vorm van bewonersparticipatie met Denkmee.woerden.nl. En voor klachten of 
meldingen van zaken op straat of in de openbare ruimte kunt u al goed terecht bij het meldpunt van de 
gemeente ( MOR bewoners). De juiste gesprekken voeren over relevante onderwerpen, daar willen we ons 
ook in het nieuwe jaar weer sterk voor maken.  
Dat zal overigens niet gemakkelijk zijn omdat dat de bemensing van het platform steeds meer onder druk 
komt te staan. Na vertrek van één van de bestuursleden zijn diverse oproepen gedaan, o.a. tijdens de laatste 
bewonersavond, via RPL e.d. Tot nu toe heeft dat geen resultaat opgeleverd. Overigens hebben alle platforms 
met dit probleem te maken. 
 

6. Tot slot 
Ondanks het genoemde onder 5, krijgt PBW wat meer grip op haar rol als facilitator van het debat tussen de 
gemeente en haar binnenstadbewoners. Toch loopt het nog niet echt lekker en wordt PBW te laat of niet 
geïnformeerd over relevante maatregelen/ontwikkelingen.  Een aardig voorbeeld in dezen is het verbeterplan 
van de fietsroutes naar en van het station, waar zowel het platform Staatsliedenkwartier als PBW niet 
rechtsreeks zijn betrokken bij de ontwikkeling van de plannen. Een lichtpuntje is dat tijdens de gesprekken met 
de gemeente en de platforms dit ook wordt onderkend. Begin 2025 wordt e.e.a. ook met de politiek 
besproken.  

Impressie van onderwerpen, activiteiten en projecten 
 

   
  



 

     
 

 
 

   
 

 


